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OKRM/28/2024/Z/13

Volební období 9 (2022 – 2026)

Z Á P I S
z 2. jednání územní komise rady města konaného dne 6. 2. 2024

Přítomni: Ing. Jan Hoidekr, Ph.D., Vladimíra Hrušková, Ing. Zuzana Jindrová, 
Ing. arch. Martin Malec, Mgr. Jan Martínek, Hana Meškanová, Josef Šikýř, 
Bc. Hana Štarková, Ing. Tamara Tefferová, Ing. Štěpán Tesárek, Ing. Petr 
Vodrážka

Omluveni: Ing. Ludmila Váchová

Nepřítomni:

Hosté: Ing. Lubomír Bureš

Schválený program:

1. Zahájení jednání, schválení programu, určení zapisovatele a ověřovatele zápisu
Přijato usnesení č. 2/2024 (11 - 11,0,0)
Zapisovatelem byl určen předseda Petr Vodrážka, ověřovatelem členka komise Vladimíra 
Hrušková. Nikdo neměl připomínky k programu ani zápisu z minulého jednání. Předseda 
představil novou členku komise paní Zuzanu Jindrovou, která se také stává předsedkyní 
Územní skupiny č. 11 – Nové Vráto.

2. Informace o investičních akcích města na území jednotlivých Územních skupin
Předseda představil zásadní investiční akce města, které budou realizovány v letošním roce. 
Soubor rozdělený podle jednotlivých oblastí je v příloze.

3. Podněty Územních skupin
Předseda předal vybrané podněty, spolu s kompletním seznamem v tabulce, paní 
náměstkyni Kudláčkové k řešení. Byly předány v příloze zprávy o činnosti komise radě 
města.

4. Různé
Přijato usnesení č. 3/2024 (11 - 11,0,0)
Společná úklidová akce Ukliďme Česko a zapojení Územních skupin v termínu 6. 4. 2024. 
Skupiny, které budou pořádat úklidovou akci, si zaregistrují místo sami. Předseda zjistí, zda 
by bylo možné získat prostředky pro občerstvení, případně dárky pro zapojené děti.
Příští jednání komise bude výjimečně v pondělí 4. 3. 2024, čas zůstává stejný.
Na jednání byl přítomen i pan náměstek Bureš, který informoval členy komise o aktuálních 
záměrech z jeho gesce.
Na ulici Novohradská by se měl letos vybudovat přechod pro chodce, jak požadovala 
Územní skupina.
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V lokalitě Máje vznikne parkovací dům v režimu Design and Build, který by měl být 
přírodně laděný.
Zajišťují se výkupy pozemků pro propojku Hlinská a Hraniční, a s tím i související liniový 
park kolem Vráteckého potoka. Zde to může být komplikovanější.
Byla ukončena soutěž na vybudování ZEVO Vráto, které by mělo sloužit i pro provoz 
vzdělávacích a výzkumných činností.
Připravuje se zklidnění historického centra. Mělo by se využít nové úpravy legislativy, 
která umožní použít tzv. zóny setkávání. Projekt bude veřejnosti prezentován 
a vysvětlován. Dojde také k úpravě prostoru kolem planetária.
V Havlíčkově kolonii již finalizuje projekt souboru opatření a úprav křižovatek a přechodů, 
o který žádala Územní skupina.
Linka MHD č.15 se prodlouží a obslouží tak i lékařský dům u Géčka. Dojde tak k jeho 
propojení se sídlištěm Máj.
Bude se rekonstruovat lávka na sídlišti Vltava, kdy po dobu uzavření bude pěší provoz 
sveden na dočasný světelně řízený přechod.
Očekávají se také úpravy parkování kolem Polikliniky Jih, kde by měla vzniknout 
i parkovací místa v režimu K+R.
Připravuje se rekonstrukce ulice B. Němcové kolem nemocnice.
Při výstavbě tunelu pod nádražím nebude po celou dobu možné vybudovat náhradní lávku 
do Suchého Vrbného. Vybuduje se až v poslední fázi stavby.
Nebyla akceptována žádost Územní skupiny č. 3 o změně křižovatky O. Nedbala a Husova 
tř.. Bylo by žádoucí pozvat na jednání skupiny odpovědné pracovníky, kteří by seznámili 
občany o důvodech, proč nejde křižovatku upravit.
Podloubí, které bylo strženo u nákupního centra IGY, bude nahrazeno. Mělo by se řešit 
v rámci úprav křižovatky s Pekárenskou ul.
Chystá se úprava sportoviště u Meteoru.
Dále byly diskutovány konkrétní dotazy členů komise.
Komise vzala na vědomí vzdání se funkce členky skupiny č. 10 (Kaliště, Třebotovice) paní 
Medvecové.

Vysvětlivka: v závorce je uveden výsledek hlasování (x - a,b,c), a = počet hlasujících pro, b = 
počet hlasujících proti, c = počet těch, kteří se zdrželi x = počet přítomných členů.

2. jednání územní komise rady města bylo ukončeno v 18:00 hod.

Soubor usnesení:

K bodu: Zahájení jednání, schválení programu, určení zapisovatele a ověřovatele zápisu

územní komise rady města přijala   u s n e s e n í   č. 2/2024:

územní komise rady města

s c h v a l u j e
navržený program jednání
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K bodu: Různé

územní komise rady města přijala   u s n e s e n í   č. 3/2024:

územní komise rady města

o d v o l á v á
Územní skupina č. 10:  Mgr. Šárku Medvecovou

V Českých Budějovicích dne 15. 2. 2024

Zapsal(a): Ing. Petr Vodrážka, předseda komise

Ověřil(a): Vladimíra Hrušková

Ing. Petr Vodrážka
předseda komise


